
       

Zápisnica  z 16. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kračúnovce zo 

dňa 17. 10. 2024 

 
 

Prítomní:      1.  Michal Boleš – starosta obce  

      2.  Mgr. Jozef Kozák – hlavný kontrolór obce 

      3.  Jozef Bandžak 

      4.  PaedDr. Branislav Baran, MBA  

      5.  Patrik Čabala                                    

              6.  Ing. Dominik Hažer 

      7.  Mgr. Martin Jurč 

      8.  Ján Talian  

 

Neprítomní:   1. Pavel Tkáč  

 

Viď prezenčná listina. 

  

Program:   

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia   

4. Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 2 na rok 2024 

5. Rôzne 

6. Interpelácia poslancov 

7. Záver 

  

1. Otvorenie  

  

 Zasadnutie  obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Michal Boleš, ktorý 

prítomných privítal na zasadnutí a konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Viď uznesenie OZ. Z neúčasti na zasadnutí sa ospravedlnil poslanec  Pavel Tkáč.  

 

     Prítomní Neprítomní 

         6 1 

   

 

   2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

 

Za zapisovateľku bola určená Bc. Viera Bartošová. Za overovateľov zápisnice boli  

určení Jozef Bandžak a Ján Talian. Viď uznesenie OZ. 

 



Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

     3.  Schválenie programu zasadnutia 

  

 Starosta obce predložil prítomným poslancom program  zasadnutia.  K návrhu programu 

OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia jednohlasne schválili. Viď 

uznesenie OZ.  

 

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

  

    4.  Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 2 na rok 2024  

  

V tomto bode poslanci schválili žiadosť OFK Tatran Kračúnovce o navýšenie dotácie 

o sumu 7.780 €. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 5 0 1 0 

 

- Bc. Mihok – predseda klubu predniesol prítomným žiadosť o dotáciu na 

rekonštrukciu zadnej časti športového areálu – sprchy. Žiadosť je potrebné podať do 

21. 10. 2024, výška dotácie by bola 10.000 € a spoluúčasť 25 %, realizácia týchto 

prác bude zrejme až nabudúci rok. Čo sa týka projektu na zavlažovanie, tak pokiaľ 

nemá obec vlastnícke právo k pozemkom na tento projekt nie je možné požiadať 

o dotáciu.  

- Mgr. Jurč – jednu žiadosť o dotáciu podáva OFK a druhú podáva obec a cez tieto 

projekty vieme zrekonštruovať celý športový areál, čím sa zhodnotí obecný majetok. 

- Boleš – uviedol, že tiež je za takéto projekty, ktorými sa zhodnocuje majetok obce. 

- Mgr. Kozák – pripomenul, že je potrebné pripraviť nájomnú zmluvu s OFK. 

Nájomné by bolo 1 €/ rok. 

- PaedDr. Baran, MBA – navrhol navýšiť dotáciu na  sumu 15.000 € na rekonštrukciu 

so spoluúčasťou vo výške 3.750 €, s čím poslanci súhlasili a za návrh hlasovali. Viď 

uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

- Ing. Hažer – finančná komisia sa stretla  s riaditeľom ZŠ a navrhuje upraviť výšku 

finančných prostriedkov v rozpočte na položkách  ŠJ ZŠ a ŠKD až v decembri, pri 

poslednej úprave rozpočtu.  

- PaedDr. Baran, MBA – bolo by dobré zverejniť na stránke ZŠ na aké tovary a služby   

boli použité finančné prostriedky vyzberané na režijné náklady. 



- Boleš – všetky vyúčtovania a doklady z týchto prostriedkov boli odovzdané ZŠ 

k nahliadnutiu pre rodičov a učiteľov. 

- PaedDr. Baran, MBA – informoval sa ohľadom položky v rozpočte – havarijný stav 

sociálne zariadenie ZŠ v sume 8.840 €. Zaujímal sa kde bolo verejné obstarávanie 

zverejnené a ako prebehlo, prečo o tejto položke nehlasovalo OZ, ak išlo o dotáciu 

a spoluúčasť musí schváliť OZ. Požiadal starostu obce, či môže vidieť dokumenty 

ohľadom obstarávania a navrhol, aby na obecnej stránke bol zverejnený link, kde sa 

to dá pozrieť.  

- Boleš – neuvedomil som si, že aj pri havarijných stavoch sa musí hlasovať 

o spoluúčasti, je to moja chyba, že som Vám to nepredniesol na predchádzajúcich 

OZ. Čo sa týka verejného obstarávania,  je to dosť zložitý systém, ale je 

najtransparentnejší. Vyberiem verejného obstarávateľa a nám príde už iba výsledok. 

Všetko je zverejnené na elektronickej stránke VO. Ja to nekontrolujem, celkový 

proces kontroluje úrad VO.  

- Mgr. Kozák – ku každej dotácií musí byť stanovisko OZ, ako kontrolór kontrolujem 

VO, ktoré robí obec, ak to ide cez úrad VO kontroluje to štát. 

- PaedDr. Baran, MBA – navrhol vynechať  z položky 09.1.2.1 Základné vzdelanie 

z bežnou starostlivosťou -  podpoložka 717 sumu 8.840 €.  

 

Upravené rozpočtové opatrenie č. 2 na rok 2024 poslanci schválili. Viď uznesenie OZ.  

Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 2 na rok 2024 tvorí prílohu k zápisnici. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 5 1 0 0 

 

 

 5.   Rôzne 

 

V bode 9 bolo prerokované - informácie starostu obce  

 

- Žiadosť p. Medhat o výmenu plynového kotla v budove súp. č. 150  

-Mgr. Kozák – prizvať odborníka, aby dal stanovisko, či kotol je v havarijnom stave. 

-Mgr. Jurč – nakoľko chceme budovu odpredať, navrhujem kotol opraviť. Poslanci 

s týmto návrhom súhlasili.  

- Dlhopisový program VVS – poslanci opätovne nezmenili názor a  nemajú záujem 

vymeniť akcie za dlhopisy. 

- Odpoveď p. Kolesára ohľadom vysporiadania obecného pozemku E KN  670/2 – 

poslanci navrhujú zistiť, či bol k ohláseniu stavby oplotenia priložený GP. 

 

  6.  Interpelácia poslancov 

 

  V bode 6 nevystúpil žiadny z poslancov. 

 

 



  7.  Záver 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu starosta poďakoval za účasť a  zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.  

  

 

 

         

              ..................................... 

                  Michal   B o l e š  

             starosta obce   

 

 

Zapísala: Bc. Viera Bartošová         ................................ 

 

  

Overovatelia:    1. Jozef Bandžak        ......................................  

  

                                    2. Ján Talian    .......................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


